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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 22.02.2025 do 21.03.2025 
 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 2x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- schválila prodej dopravních značek Technickým službám, a. s., za cenu dle zaslané 

cenové nabídky, tj. za 113.400,00 Kč, 
- schválila revokaci původního vstupného Labefest 2025 a schválila nový ceník, 
- schválila Výroční zprávu statutárního města Děčín o činnosti orgánů města v oblasti 

poskytování informací za rok 2024 podle § 18 zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném 
přístupu k informacím, 

- schválila poskytnutí finančního daru pro spolek Přerovské zvony smíření, z. s., Přerov, na 
výrobu srdce zvonů do kostela sv. Vavřince v Přerově ve výši 70 tis. Kč, 

- schválila vydání bezplatné parkovací karty pro služební vozidlo Centra sociálních služeb 
Děčín, příspěvková organizace, na rok 2025, 

- rozhodla od 01.04.2025 o navýšení celkového počtu zaměstnanců statutárního města 
Děčín zařazených do Magistrátu města Děčín do Odboru místního hospodářství o čtyři 
zaměstnance k výkonu agendy „skalní čety“, 

- schválila nové složení členů ŘV SPRM, 
- schválila Směrnici č. 19-10 Provoz autodopravy, 
- rozhodla o poskytnutí individuálních dotací do 250 tis. Kč subjektům pracujícím v oblasti 

kultury pro rok 2025, 
- rozhodla o poskytnutí dotací subjektům pracujícím v oblasti sportu pro rok 2025 ve výši do 

250 tis. Kč, 
- rozhodla o poskytnutí individuálních dotací subjektům pracujícím v oblasti sportu pro rok 

2025 ve výši do 250 tis. Kč, 
- projednala žádost společnosti přátel města Děčína, Amici Decini, a souhlasila 

s umístěním pamětní desky na objektu Základní školy, Na Stráni 879/2, Děčín IV, 
- potvrdila Mgr. Jiřího Broučka ve vedoucím pracovním místě ředitele Základní školy Dr. 

Miroslava Tyrše Děčín II, Vrchlického 630/5, p. o., s účinností do 01.08.2025 na další 
šestileté období, 

- jmenovala konkursní komisi pro vyhlášené konkursní řízení na obsazení vedoucího 
pracovního místa ředitele/ředitelky Základní školy Děčín I, Komenského náměstí 622/3, 
příspěvková organizace. 

 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- zahájení Masopustu v Zoo Děčín, 
- setkání pořádané platformou Chytré město v Praze – jednání o tvorbě územního plánu a 

vypořádání připomínek, jednání s advokáty a architektem města, 
- zahájení krajského setkání Policie ČR v Děčíně, 
- jednání s Ing. Komrskou z Labské plavební společnosti, s.r.o. o aktivitách na Labi, podílu 

společnosti na městských slavnostech, oslavy 50. výročí partnerství Děčín – Pirna, 
- jednání s panem Pojtingerem na téma stomatologická péče, stomatologická pohotovost, 

spolupráce na náboru zubních lékařů a laborantů, 
- online jednání Finanční komise Předsednictva Svazu měst a obcí ČR k tlaku na úpravu 

návrhu rozpočtového určení daní a změny financování nepedagogických pracovníků,  
- přijetí delegace studentů a pedagogů Lycea v Nantes (Francie) u příležitosti jejich 

návštěvy Gymnázia Děčín, 
- setkání představitelů basketbalu ČR v Děčíně u příležitosti oslav 80. let basketbalu 

v Děčíně, 
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- zahájení show All-Star Game v Děčíně a účast na předávání cen, 
- jednání Energetického centra Ústeckého kraje v ÚL, na téma sdílení energií, vodíková 

energetika, 
- jednání Zastupitelstva Ústeckého kraje, 
- jednání na téma dopravní systémy, 
- jednání monitorovacího výboru OP Spravedlivá transformace, 
- slavnostního předávání Ceny statutárního města Děčín, 
- několika utkání dětských sportovních kolektivů, 
- jednání na téma „Východní nádraží“ s představiteli fakult ČVUT, působících v Děčíně, 

směrem k případnému budoucímu využití budovy, 
- zahájení kontroly na úseku vodního a odpadového hospodářství a ochrany přírody a 

krajiny, 
- jednání s představiteli DPMD a.s. o modelu financování, o nové smlouvě o dopravní 

obslužnosti, 
- konference Via Budvicensis 1265-2025 v Českých Budějovicích – setkání s představiteli 

města v čele s primátorem, s představiteli římskokatolické církve, muzea, Jihočeské 
university, ale i s primátory Hradce Králové a Olomouce a jejich spolupracovníky, 

- jednání s poslanci a hejtmanem v Poslanecké sněmovně v Praze o možné podpoře akcí 
města ze strany kraje a centra, 

- jednání s Úřadem územního plánování, 
- jednání s představiteli mládežnického sportu. 

 

 
MP (městská policie): 

- zkoušky odborné způsobilosti před komisí ministerstva vnitra složil v průběhu měsíce 
března jeden čekatel a byl následně zařazen do hlídkové služby. Personální stav městské 
policie je tak v tuto chvíli naplněn, 

- ve spolupráci s oddělením tiskovým a vnějších vztahů městská policie spolupracovala na 
exkurzích žáků základních škol v prostorách MP. Zároveň pokračovala přednášková 
činnost městské policie na základních a středních školách, 

- ředitel MP se zúčastnil online jednání pracovní skupiny Kolegia ředitelů městských policií 
statutárních měst ČR se zaměřením na plánované změny oprávnění strážníků městských 
policií. 

 
 

Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- Masopustu v ZOO Děčín, 
- pracovní skupiny Zabydlování, sociální práce s klienty, vazba na Aktivní politiku 

zaměstnanosti, 
- veřejného projednání další etapy revitalizace Podmokel - Teplická ulice, 
- projednání možností odborných praxí Střední školy řemesel a služeb Děčín, Ruská ul. 

v jednotlivých střediscích CSS, 
- výzva 58 – Posílení sociální stability v ÚL – seminář Ústeckého kraje, 
- jednání Komise pro sociální věci a zdravotnictví, 
- setkání sekce následné péče v doléčovacím centru Děčín CSS - 15 organizací poskytující 

adiktologické služby, výměna zkušeností, 
- pracovní skupiny Energetika/elektromobilita – se zástupci ČEZ Distribuce projednání 

konfliktních míst pro separovaný odpad z pohledu přístupu k sítím, 
- utkání hvězd - basketbal, benefice, předávání cen, 



3 

 

- multidisciplinárního setkání k objektu na adrese Krátká 843/6 – za účasti OSPOD, PČR, 
Nestátní neziskové organizace, Odboru sociálních věcí, ke zhoršující se situaci v lokalitě, 

- jednání s MUDr. Křemenovou ohledně předání zubní ordinace a případné finanční 
podpory pro nově nastupující lékařku, 

- pravidelné porady CSS, 
- v rámci Komunitního plánu koordinační skupiny Rodiny, děti a mládež, 
- koordinační skupiny Integrovaná pracovní místa, 
- slavnostního předávání Ceny statutárního města Děčín, 
- komisí veřejných zakázek, 
- místního šetření v ulici Krátká, 
- jednání s DPMD – příprava nové smlouvy na dalších 10 let, 
- koordinační schůzky s romským poradcem a Agenturou pro sociální začleňování, 
- koordinační skupiny Osoby se zdravotním postižením – koordinace podkladů pro 

zpracování mapy bezbariérovosti, 
- jednání s Elyseé Dental Clinic – nový investor buduje zubní kliniku na Teplické ulici, 

zahájení provozu rok 2026, 
- místního šetření nemovitosti Ruská 47, 
- jednání s právním zástupcem provozovatele malé vodní elektrárny u Zámeckého rybníka, 
- pracovní skupiny Odpady – příprava systému D2D, zajištění separace textilu a bioodpadu 

v zahrádkářských koloniích, příprava akce Ukliďme Děčín s termínem 12.04.2025, 
- jednání Salutem fond – developerský záměr výkupu objektů ve vybraných lokalitách, 

následná rekonstrukce a zajištěn dostupného bydlení pro občany města, 
- webináře Integrované pracovní místo – Ministerstvo práce a sociálních věcí, Ministerstvo 

pro místní rozvoj, Úřad práce, Agentura pro sociální začleňování, 
- pracovní skupiny k pravidlům pro přidělování městských bytů, 
- návštěva Teplárny Brno – výměna zkušeností. 

 
 Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 

V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- setkání s občany na téma pokračování revitalizace Teplické ulice, 
- jednání valné hromady DPMD, a.s., 
- jednání se zástupci společnosti ČEZ ESCO o projektu využití balanční baterie pro DPMD, 

a.s. a možnostech carport výstavby, 
- prezentace „Poptávkové dopravy Citya mobility“, 
- online jednání s ŘSD Chomutov na téma projektovaná šíře pozemní komunikace u Stroj-

Unionu a další, 
- jednání na téma vytápění domu pro krizové bydlení na Benešovské ul., 
- jednání pracovní skupiny PS Energetika / Elektromobilita, projednávaná témata:  

o Zástěny kontejnerů  
o Energetické společenství 
o Rozvojová zóna východní nádraží + budova 
o Uzavření memoranda o spolupráci 
o Balanční baterie 

- videokonference na téma úpravy Komenského náměstí v rámci participativního projektu 
města a škol. Další návrhy, předběžný rozpočet, 

- schůzky s architektem (Ing. arch. Martinem Tomášem) na téma Rozvojová zóna 
východního nádraží, revize projektové dokumentace DDM Teplická, 

- porady k projektům na témata: 
o Propojovací pěšina pod letním kinem Bažantnice s ulicí Kladská 
o Mariánská louka + pozemky na Smetanově nábřeží pod valem bývalé vlečky směrem 

k řece Ploučnici 
o Projektová dokumentace na podjezd Krokova ul. – nabídka projektové dokumentace 

- schůzky s městským architektem a Jakubem Houškou ohledně sportovního areálu, 



4 

 

- schůzky s jednatelem společnosti Leon Taurus s.r.o. a vedoucím IT / OT (operační 
technologie) služeb společnosti Magus International a.s. na témata Energetické 
společenství, baterie a moderní energetika, 

- jednání o lokalitě bývalé MŠ Březiny a jejím možném budoucím využití, 
- jednání Dopravní komise na témata: 

o Posouzení návrhu na přemístění kamery z Bynova na jiné stanoviště 
o Přechod pro chodce v Bynově u Penny 
o Předzahrádky – podmínky ze strany bezpečnosti a plynulosti pohybu chodců 

- schůzky se spolumajiteli pozemků a vodní elektrárny v Březinách,  
- jednání o lokalitě pro výstavbu rodinných domů Chlumská a Horní Oldřichov, 
- slavnostního předávání Ceny statutárního města Děčín, 
- jednání na téma Východní nádraží – budova, 
- jednání s občankou ohledně ulici Hrnčířská (prostor a okolí v Hrnčířské ulici / pasáži), 
- jednání s Dopravním podnikem Děčín, a.s. – nová smlouva, 
- schůzky s OSIT na téma „výzvy ITI“ (Integrované územní investice). Aglomerace ITI 

analyzují problémy a rozvojový potenciál území za využití integrovaných územních 
strategií a definují priority v závislosti na místních podmínkách, 

- schůzky s občanem na téma problematiky ulice Liliová, 
- jednání ohledně předzahrádek, 
- jednání pracovní skupiny PS Parkování, včetně AKNT, 
- schůzky s odborným garantem veřejného osvětlení o koncepční obnově veřejného 

osvětlení + Smart City, 
- exkurze do Teplárny Liberec, včetně jednání o elektromobilitě a dobíjecí infrastruktuře, 
- jednání s občanem nad problematikou parkování v Březinách, 
- jednání se saskou stranou o vysokorychlostní trati Děčín – Praha, 
- exkurze v Teplárně Brno – schůzka s generálním ředitelem společnosti, prohlídka provozu 

Červený mlýn, kde je realizována výroba tepla a elektřiny v paroplynovém cyklu, 
Instalovaný výkon byl v roce 2019 rozšířen o nový elektrodový kotel poskytující služby 
výkonové rovnováhy v České přenosové soustavě, 

- exkurze v SAKO Brno, z.s. – diskuze, prohlídka spalovny, třídící linka, sběrný dvůr. 
 
 
Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- schůzky ohledně projektu „Psí hřiště“, 
- jednání Sportovní komise, 
- schůzky s ředitelkou Základní školy a Mateřské školy Děčín VIII, Vojanova 178/12, 

příspěvková organizace, 
- jednání valné hromady DPMD, a.s., 
- slavnostního zahájení soutěže první pomoci „Děčínský laický záchranář“ pro žáky 9. tříd 

základních škol v OC Korál, 
- schůzky s vedoucím střediska Děčín, Povodí Labe, státní podnik, 
- schůzky se zástupci Atletického sportovního klubu Děčín, 
- ukončení inspekce České školní inspekce na ZŠ Míru 152, Boletice 
- hodnocení plnění Koncepce rozvoje školy s ředitelem Základní školy Dr. Miroslava Tyrše 

Děčín II, Vrchlického 630/5, příspěvková organizace, 
- setkání se studenty Gymnázia Děčín a francouzského gymnázia v Nantes v obřadní síni v 

rámci výměnného pobytu partnerských škol, 
- benefičního utkání ALL-STAR GAME Kooperativa NBL, svátku českého basketbalu a 

oslav 80 let BK ARMEX Děčín, 
- jednání s ředitelkou Akademie SOFA (Society for All) v Praze na téma projektu podpory 

ohrožených dětí, 
- jednání Kulturní komise 
- slavnostního předávání Ceny statutárního města Děčín, 



5 

 

- Porady s řediteli škol, 
- hodnocení plnění Koncepce rozvoje školy s ředitelkou Mateřské školy Děčín II, Riegrova 

454/12, příspěvková organizace, 
- hodnocení plnění Koncepce rozvoje školy s ředitelkou Mateřské školy Děčín VI, 

Klostermannova 1474/11, příspěvková organizace, 
- schůzky s generálním manažerem BK Děčín, 
- jednání k výzvě č. 58 z OPST – Posílení sociální stability v Ústeckém kraji, 
- schůzky s městským architektem, 
- výroční akce v Českých Budějovicích „Via Budvicensis“ k 760 letům od založení města 

České Budějovice,  
- setkání s ředitelem Oblastního muzea Děčín a vedoucí Městského centra kultury a 

cestovního ruchu Děčín ohledně spolupráce a příprav akce „Dny plavby“, 
- tradiční soutěže „Mladý záchranář“ pro žáky středních zdravotních škol v Centru Pivovar, 
- Porady ředitelů neškolských zařízení. 

 
 

Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se kromě práce strážníka zúčastnil:  
- jednání Probační mediační služba – veřejně prospěšné práce, 
- jednání s pí. PhDr. Viktora – objekt Krásnostudenecká 104, 
- jednání na Odboru životního prostředí s Ing. Hanušem – černé skládky, 
- kontrola ZŠ – bezpečnost ve školách, 
- jednání PČR p. Holava – bezpečnostní situace v Děčíně, 
- vyhledávání vhodné budovy K-centra a řešení stávajících problémů, 
- jednání PČR - objekt ul. Krokova (výcvik PČR při nebezpečných situacích), 
- slavnostního předávání Ceny města na Zámku Děčín, 
- přednášky na ZŠ – téma šikana, 
- kontroly závadových podniků v Děčíně, 
- jednání s Celní správou – problémové podniky v Děčíně. 
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘIPRAVOVANÉ ZAKÁZKY 

Podlimitní 

• Rekonstrukce mostu DC-021L v ul. Revírní, Prostřední Žleb 

 
VZMR 

• Kontroly na dětských hřištích, sportovištích a lesoparku Kvádrberk 

• Instalace záložního zdroje pro objekt Magistrátu města Děčín, Mírové nám. 1175/5, Děčín 
IV 

• Inteligentní řešení v dopravě - zastávka Tyršova 

• PD - Rekonstrukce Zámeckého náměstí 

• Stavební úpravy terasy objektu DZR Kamenická, č.p. 755/195, Děčín II - Nové Město 

• Výměna oken části 3.N.P. budovy B2 28.října 1155/2, Děčín I 

• Zpracování PD - MŠ Školní 1475/17, Děčín VI, modernizace objektu, výměna instalací 

• Zpracování PD – Revitalizace konstrukcí střešního pláště zimního stadionu 

• ZŠ Na Pěšině 330, modernizace šaten a umýváren v pavilonu MVD3 
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PROBÍHAJÍCÍ 
 
Příjem nabídek 
Nadlimitní 
 

• Rozvoj bezpečnostního kamerového systému města Děčín s využitím 5G:  
o VZ2 - Zajištění 5G konektivity 

• Péče o letničky, dvouletky, trvalky a dřeviny dle seznamu váz a péče o liniovou zeleň dle 
seznamu liniové zeleně – vázy 

• Modernizace odborných učeben ZŠ Děčín II, Kamenická 1145 – 3 části 
 

Podlimitní 

• Odstranění tělocvičny Vokolkova u ZŠ Vrchlického 630/5, Děčín II 
 

VZMR 

• MŠ Tylova 8141, Děčín-stavební řešení vlhkostní problematiky 
 

Probíhá vyhodnocení či je před podpisem smlouvy 
Nadlimitní 
 

• Rozvoj bezpečnostního kamerového systému města Děčín s využitím 5G:  
o VZ1 – Dodávka rozšíření MKDS a navazujícího vybavení 

• Péče o živé ploty 
o  Pravý břeh 
o  Levý břeh 

• 3/Pojištění vozidel 
 
Podlimitní 

• DOZP Boletice 

• 2/Děčín ZŠ Bezručova, bezbariérovost  

• Oprava chodníku U Tvrze 
•     Demolice objektu a výstavba nového domova pro osoby se zdravotním postižením, 
Boletice nad Labem, Děčín XXXI - TDS 
 
UZAVŘENÉ SMLOUVY 
 
Nadlimitní 

• Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, Žižkova čp. 236 – interiér 

• 2/Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, Žižkova čp. 236 – gastrovybavení 

• Hasičská zbrojnice SDH Křešice – změna užívání skladu na koupelnu a vytápění hasičské 

zbrojnice Křešice 231, Děčín XXXI 

ZRUŠENO 
 

• Rekonstrukce galerie Na Výšinách, Děčín a dešťová kanalizace a Děčín (odmítl 

součinnost při podpisu smlouvy) 

• Děčín, Stoliční hora – Obnova palisády nad turistickým chodníčkem 

• 2/Oprava mostu DC-034P Březiny, Bechlejovice u Děčína 

 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
 
- proběhlo vyhodnocení SPRM 2021-27 za loňský rok, 
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- dne 20.2.2025 byla podána žádost o dotaci na projekt „Pořízení dobíjecích stanic pro město 
Děčín“, 

- probíhá příprava žádosti o dotaci na projekt „Oprava Tyršova mostu v Děčíně“, 
- probíhá příprava žádostí o dotace pro jednotlivé JSDH, 
- byla získána dotace na projekt „Integrace držitelů dočasné ochrany v roce 2025 v Děčíně“, 
- byla získána dotace na projekt „Podpora mobility - výměna výtahu v DZR Kamenická“ z 

programu 013 310 Rozvoj a obnova materiálně technické základny sociálních služeb 2016 - 
2025, který vyhlásilo Ministerstvo práce a sociálních věcí ČR, 

- byla podána žádost o dotaci „Modernizace separačních stanovišť pro sběr tříděného 
odpadu – II. etapa“, 

- probíhá příprava žádosti o dotaci na projekt „Vybavení budov pobytových sociálních služeb“ 
do programu Rozvoj a obnova materiálně technické základny sociálních služeb 2016-2025, 

- probíhají další jednání o přípravě budoucí Rozvojové zóny Východního nádraží, 
- u projektu „Modernizace odborných učeben v děčínských základních školách I“ (ZŠ 

Máchova, ZŠ Na Stráni, ZŠ Dr. M. Tyrše) probíhá audit MF, 
- byla podána žádost o dotaci na realizaci projektu "Projektová příprava - energetické úspory 

a OZE v objektech ZŠ Míru, ZŠ Vojanova a MŠ Liliová" do dotačního programu „Příprava 
projektů pro veřejný sektor“ z Operačního programu Spravedlivá Transformace, 

- je připravena k podání do Operačního programu Spravedlivá transformace žádost o dotaci 
na projekt „Zajištění vnitřní konektivity škol v Děčíně“. 

 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
- Zpracoval Závěrečnou zprávu Ústřední inventarizační komise o výsledku inventarizace 

majetku a závazků za r. 2024, 
- zpracoval podklady do Benchmarkingové iniciativy za rok 2024 za oblast příjmů a výdajů,   

daně z nemovitých věcí, správy a vymáhání pohledávek a místních poplatků, 
- pokračoval v jednání s NRB o podmínkách úvěru s dotací EK na akce Revitalizace 

Podmokel – etapa D a EPC, 
- účastnil se jednání k podmínkám poskytnutí grantu Evropské komise na akce Revitalizace 

Podmokel – etapa D a EPC, 
- účastnil se jednání k projektu Skalní četa, 
- zahájil práce na Závěrečném účtu statutárního města Děčín za r. 2024, 
- provedl kontrolu Ročních zpráv o hospodaření a činnosti příspěvkových organizací a 

zúčastnil se projednání roční zprávy Centra sociálních služeb, p. o. a Děčínské sportovní, 
p. o., 

- zpracoval rozsáhlé podklady k žádosti dle zákona č. 106/1999 Sb. k problematice 
poskytování dotací na podporu aktivit v oblasti sportu v roce 2024 a 2025. 

 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- byla uzavřena smlouva o zřízení věcného břemene na p.č. 1291/3 k.ú. Bělá u Děčína 

s Povodím Ohře s.p. v souvislostí se stavbou “Oprava MK Družstevní“, 
- byla dokončena smlouva na zřízení věcného břemene v k.ú. Březiny u Děčína – kanalizace 

v rámci revitalizace sídliště, 
- byla zahájena akce Rozšíření veřejného osvětlení Děčín X – Bělá u Děčína, 
- byla zahájena akce Výměna veřejného osvětlení Děčín I, ul. Plavební, 
- byla zahájena akce Oprava I. podzemního podlaží včetně sanace stěn a podlahy na RS 

Tolštejn, Rozhled 80, Jiřetín pod Jedlovou, 
- byla dokončena akce Oprava opěrné zdi v ul. Slunečná, Děčín IV – Podmokly, 
- byla dokončena akce Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín – 1.etapa. 
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Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- Jednání s ředitelem Krajského úřadu Ústeckého kraje – akreditovaná školení organizovaná 

krajským úřadem pro úředníky magistrátu, 
- zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Děčín – podání informace k vykonané 

dílčí kontrole na magistrátu, 
- jednání se zástupci Odboru ekonomického k provoznímu rozpočtu, 
- jednání k problematice poskytování dotací na kanalizace, kde byla městem vybudovaná 

část přípojky, 
- místních šetření v terénu na území města – úpravy komunikací, 
- slavnostního setkání se zaměstnanci města u příležitosti pracovních výročí, životních 

jubileí, odchodu do starobního důchodu a ocenění dárcovství krve, 
- porady tajemníků sekce Ústeckého kraje – pravidelná výměna zkušeností mezi městy 

Ústeckého kraje na různá témata (stavební řízení, sociální problematika, volební agenda, 
úsekové měření, dopravní přestupky apod.), 

- slavnostního předání udělené Ceny statutárního města Děčín, 
- společně s primátorem města osobního přání všem ženám u příležitosti Mezinárodního dne 

žen, 
- porady Ministerstva vnitra ČR s tajemníky obecních úřadů obcí s rozšířenou působností – 

aktuální informace ze sekce legislativy a státní správy, ke společenství obcí, k sociálním 
pracovníkům, k digitalizaci stavebního řízení, k novele o zadávání veřejných zakázek, 
k přípravě voleb do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky v roce 2025, 
k novele školského zákona, k novele zákona o obalech, k novele zákona o úřednících 
(prováděcí předpisy a metodika), k organizaci zkoušek vstupního vzdělávání a ZOZ. 
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Zaznamenané dotazy, náměty a požadavky z řad členů zastupitelstva města  
dne 27.02.2025 

 
 
p. Valko 
 

• Jak často je diskutováno s osobami, které dluží městu finanční prostředky. Jakým způsobem 
to probíhá. 
 

Odpověď: 
Odbor ekonomický (dále jen „OE“) jedná s dlužníky města průběžně po celý rok, a to zejména u dluhů za 
místní poplatky a pokuty. Splátkové kalendáře podléhají zaplacení správního poplatku a jsou dlužníky 
využívány minimálně. V těchto případech se jedná o správu daní a splátkový kalendář nepodléhá 
schválení orgánu města. 
U ostatních (nedaňových) pohledávek OE na základě podkladů předaných věcně příslušnými odbory 
zajišťuje vymáhání nedoplatků soudní cestou. V těchto případech dlužníci zpravidla nereagují na výzvy k 
zaplacení a po předání pohledávky exekutorskému úřadu již řeší nedoplatek s exekutorem. Dohody o 
splátkách ostatních pohledávek OE uzavírá výjimečně. 
Nejčastěji jedná s dlužníky Odbor místního hospodářství (dále jen „OMH“) na úseku správy bytů a 
nebytových prostor a Odbor životního prostředí (dále jen „OŽP“) u nedoplatků za útulek.  
U OMH komunikace probíhá osobně, po telefonu i e-mailu. Dále je postupováno dle platné Směrnice 
k postupu při správě pohledávek statutárního města Děčín (dále jen „směrnice“), a to ve smyslu 
písemného upomínání na nezaplacení a v případě, že i přes všechny tyto formy komunikace nedojde k 
zaplacení, je dle směrnice ve stanovených lhůtách předáváno na OE k vymáhání. Obdobně jedná 
s dlužníky i OŽP. 
Po bezvýsledném upomenutí předávají všechny odbory pohledávky OE k zajištění dalšího postupu.  

 
 

 

• Materiál ZM 25 02 03 36 - dotaz, resp. požadavek prověřit inženýrské sítě na pozemku p.č. 405/20 
k.ú. Podmokly, zda by tam nešla vybudovat „lehká“ stavba jako zázemí ferraty. 
 

Odpověď: 
Pozemek p. č. 405/20 je celý pronajatý nájemní smlouvou (jako zázemí k objektu na p. č. 410 k. ú. 
Podmokly).  
Na základě vyjádření Odboru stavební úřad se nástup pro ferratu dle Územního plánu města Děčín v 
platném znění nachází v zastavěném území v zóně SM - smíšená městská zóna, kde je  přípustné – trvalé 
bydlení v městských i bytových domech, individuální trvalé bydlení, zařízení obchodu, veřejného 
stravování, školství, tělovýchovné areály, vybavenost městského a lokálního charakteru (zdravotní a 
sociální, kulturní, církevní, ubytování), odpovídající komunikační síť (hlavní ulice s charakterem městské 
třídy), MHD, parkovací plochy, zeleň liniová i plošná, nezbytná technická infrastruktura, výjimečně 
přípustné – nerušící provozy drobné výroby a služeb, garáže, čerpací stanice PHM, nepřípustné – areály 
výroby, skladů, dopravních zařízení a rušících výrobních služeb. Doporučené typy domů – polyfunkční 
městské domy s odpovídajícím uspořádáním parteru a 50 % trvalým bydlením, bytové domy a „vila“ domy 
se 100 % trvalým bydlením vymezené regulativy, vyplývajícími z podmínek příslušného prostoru či lokality. 
Prostorové uspořádání – počet podlaží: 3 – 4, intenzita zastavění pozemku: 50 %. 

 
 

 
Ing. Kubš 
 

• Kdo má politickou odpovědnost za nepřiznání dotace na realizaci projektu „Projektová příprava 
– energetické úspory a OZE v objektech MŠ Saská a Krásnostudenecká 1525/30“ do dotační 
výzvy „Příprava projektů pro veřejný sektor“ z Operačního programu Spravedlivá transformace 
a kdo ji má ze zaměstnanců magistrátu. Jaká opatření byla přijata, aby se situace neopakovala. 

• O kolik peněz město přišlo? 
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Odpověď: 
Na základě sdělení Odboru strategií a informačních technologií není možné na tyto akce uplatnit dotace 
zpětně, protože práce byly provedeny a uhrazeny před vyhlášením výzvy (Objekt Krásnostudenecká v 
02/2024 a objekt Saská v 10/2023). Odpovědnost nenese nikdo, nelze vyčíslit škodu.  

 


